
Protokoll styrelsemöte 2022-11-22 

Närvarande: Johan Johansson, Ann Larsson, Jonas Larsson, Christin Gimberger 

Frånvarande: Björn W Andersson, Annika Hentilä, Fabien Manirebanimaphune, 

 

Mötessekreterare: Christin Gimberger 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas. 
 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns.  
 

3. Föregående protokoll (+ sommarens protokoll) 
Föregående protokoll gås igenom och godkänns.  
 

4. Ekonomi 
Pengarna från Bergslagslyftet kommer inom kort, 10 000 kr.  
Sponsorpengar kommer inom kort.  
Fakturering för arbete med bryggorna skickas ut inom kort och inbringar 3000 kr.  
Behov av att se över lagkassorna. Ann behöver kolla upp med tränarna i respektive lag hur 
stor respektive lagkassa är. Inför rapporteringen av Ravelliförsäljningen behöver detta vara 
utrett.  
Faktura för distriktsdomarutbildningen kommer inom kort från huvudstyrelsens kassör.  
Huvudstyrelsen har börjat diskutera att ta över konceptet Bandyhäftet. Skulle kunna vara 
något som IFK gemensamt kan arrangera och sälja. Grovt uppskattat skulle det kunna 
generera ca 50% i intäkter. Fortsatt diskussion efter att huvudstyrelsen pratat vidare.  
Saldot på kontot är kr 415 814,32 kr.  
 

5. Jubileumsmatcherna 
Matchen mellan P14 vit och p14 blå fungerade bra. Pga. missuppfattning fanns det ingen 
bemanning av kiosken eller entré vid herrlagsmatchen. Det var lite rörigt på läktaren. 
Gissningsvis pga att vi inte hade entré. Nästa herrlagsmatch är 2 december, då behöver vi ha 
entré och kiosk.  
 

6.  Ravelli 
Sista uppdateringen: 87 paket registrerade. Många säljer via pappersblankett som ännu inte 
är registrerade. Sista datum att sälja är 4 december. Bra om lagen kan påminna om sista 
försäljningsdag. Webbshopen erbjuder ett större utbud än katalogen.  
 

7. Team Sportia, Beställning av matchställ 
Webbsida för beställning skulle varit klar tidigare i höst. Om den inte är klar ännu bör den 
färdigställas inom kort. Jonas och Stefan har behörighet att beställa och hämta ut varor i 
butiken för klubbens räkning. 
Matchställen. Det har inkommit klagomål om att passformen inte är lika bra som de förra 
ställen. Detta innebär att flera är tveksamma till att köpa in ytterligare ett ställ (vitt). Vi har 



sponsring som täcker för ytterligare ett ställ. Vi behöver ta ställning till vilka storlekar vi 
behöver beställa. Malin ser över storlekarna.  
Styrelsen beslutar att vi beställer ett till ställ. Jonas diskuterar storlekarna med Malin.  
  

8. Årsmöte 2023 
Huvudstyrelsen har sitt årsmöte tisdagen den 28 mars kl 19 på Stadshotellet. Vi behöver ha 
vårt möte senast 10 dagar innan dess, alla dokument från vårt möte behöver inkomma till 
dess.  
Förslag till datum för årsmöte: tisdagen den 7 mars, kl 18.00 på Föreningarnas hus.  
Inför detta datum behöver en valberedning ha utsetts. Vi behöver gå ut på laget.se och se om 
vi kan hitta valberedning den vägen. Vi behöver se över vilka poster som behöver väljas till 
styrelsen och se till att vi får dem bemannade.  
  

9. Kommande möten 
10 januari, möte för att gå igenom årshjul inför 2023. 
 

10. Årshjul 
Gås igenom på separat möte 10 januari. Alla får i uppgift att gå igenom tidigare årshjul för 
inför mötet.  
 

11. Laget.se 
Några lag är intresserade av att utöka behörigheterna för att få tillgång till fler funktioner på 
laget.se. Johan får information om vilka erbjudanden laget.se kan erbjuda och till vilket pris. 
Johan kollar med Andreas, Maria med flera om önskemål och behov.  
 

12. Övriga frågor 
 Dispenser p-10. Inför helgens matcher behöver det fixas dispenser för de barn som 

berörs.   
 Medlemmar IFK. Kassören har ett program genom sparbanken där man kan få in 

laget i medlemsregistret fär att underlätta faktureringen. När vi har begärt in 
medlemsavgiften till IFK Nora har vi också tagit in träningsavgiften. Med 
sparbankens program innebär det att vi inte kan ta in båda avgifterna samtidigt.  

 Idag har det varit ett informationsmöte, som vi inte kunde bemanna, om ett system 
som hjälper till att hantera domararvoden, bokföring mm. Förhoppningsvis kommer 
ytterligare ett informationsmöte då vi har möjlighet att delta för att ta ställning till 
om det kan vara en tjänst som kan vara aktuell för oss. Ann bör delta om möjligt.  

 På huvudstyrelsens årsmöte ska årets ledare inom IFK Nora utses. Huvudstyrelsen vill 
ha in förslag på nomineringar med motiveringar till nästa möte med huvudstyrelsen. 
Johan återkommer med datum för mötet. Styrelsen lägger fram förslag på kandidat. 

 Styrelsen beslutar att ledare som kör till och från matcher får ersättning för bilresor 
mot reseräkning.   

 
13. Nästa möte 

10 januari kl 18.00, Hallongränd 12. 
 
 
Sekreterare: Christin Gimberger…………..…………………………………… 
 



Ordförande: Johan Johansson …………………………………………………… 


